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      R.S.V.G. Zuid-Limburg 
       
       

Voorzitter: C. Noman    Adres: Mijnmeterstraat 8  6432AH  Hoensbroek Tel: 06-53970047 
 

 
Verslag Algemene Ledenvergadering RSVG 20 april 2024.  

 
Aanwezig: bestuur: Carla Noman, Ger Meeuse, Jean Hesemans, Sibilla Roemkes, Linda Steenland, 
Maja Hesemans, Maarten van der Ruijt (notulist) en 14 leden 
 
Afgemeld: Marion Barten, de moeder van Dennis Feller, Chris Bouman, Yvonne Berkers, Tim 
Blankers, Henk Stegers, Thei Hautvast, Patricia Grosjean, Marion Louwen, Rob Litjens, Mirjam Peters  
 
 
1. Opening 

Carla opent de vergadering om 16:10 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

 Van Watersley is een bericht gekomen met daarop de momenten dat er sportactiviteiten gehouden 
worden. Tijdens deze dagen zullen de lessen komen te vervallen. Deze data zullen gedeeld worden. 
 
3. Goedkeuring notulen vergadering 2023 

De notulen van 2023 worden voorgelezen door de secretaris en akkoord bevonden. 
Omdat de opmerking gemaakt wordt dat de secretaris moeilijk te verstaan is, gaat de secretaris 
staan. 
Extra opmerking: Marion Louwen is designated survivor. Dit is een wettelijke verplichting om iemand 
aan te stellen die in naam van het bestuur kan acteren indien de situatie zich voordoet dat alle 
bestuursleden bij bijvoorbeeld een ongeval komen te overlijden. 

 

4. Jaarverslag secretaris 2023 

Het jaarverslag van 2023 wordt door de secretaris voorgelezen. Het verslag is gemaakt voor Maja. 
Er zijn geen opmerkingen en het verslag wordt goed gekeurd. Het verslag komt ook op de website.  
  

5. Financieel Jaarverslag 2023 

Het jaarverslag wordt door de penningmeester getoond op een scherm. De penningmeester start zijn 
toelichting met de mededeling: “Voor u zit een tevreden penningmeester. Met dank aan alle 
inspanningen van Linda Steenland hebben we 2023 kunnen afsluiten met een positief resultaat”.  
We hadden voor 2023 begroot dat we een tekort van € 14.565,-. zouden hebben. We hebben het 
jaar afgesloten met een positief resultaat van € 4.861,- euro. We hebben € 19.791 euro meer 
ontvangen. De extra opbrengsten komen voornamelijk uit sponsoring (€ 8.241 euro meer dan 
begroot), subsidies (€ 6.049,- euro meer dan begroot) en donaties tbv aankoop paarden (€ 5.500 
meer dan begroot). 
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Aan de uitgaven zie je hogere uitgaven dan begroot, het merendeel van de stijging in uitgaven is inflatie 
gedreven. Enige post die er uitspringt is de aankoop van een nieuwe pony. Hiervoor zijn sponsors 
gevonden. 
De verwarming is ook lager gezet. Dit heeft in 2024 geleid tot een teruggave van ongeveer € 2.500. 
 
Cor vraagt waarom er geen kosten voor brandpreventie zijn genoteerd in 2023. De brandpreventie 
controle 2023 stond ingepland voor 4 december 2023. Deze controle heeft niet plaats gevonden, 
omdat Maja op de betreffende dag een ongeluk kreeg. De afspraak is daarna verzet en heeft 
uiteindelijk in 2024 plaats gevonden. 
 
Carla bedankt Linda voor alle inspanningen die de sponsoring hebben opgeleverd. 

 

6. Begroting 2024 

Alles wordt ook in 2024 duurder. De kosten vallen hoger uit. Als voorbeeld noemt Jean dat de prijs van 
hardvoer is gestegen van € 12 per zak naar € 15 per zak. 
Aan sponsoring hebben we al € 7.000  binnen. Aan subsidie Iedereen Kan Sporten komt ca € 5.000 
binnen.  
We blijven sponsoren benaderen. De ervaring is dat sponsoren willen bijdragen voor specifieke dingen, 
niet voor een jaarlijks algemene bijdrage. 
Contributie loopt iets terug. Voornamelijk doordat we minder leden hebben.  
Voor 2024 is er een tekort van € 15.000,- begroot.  
Komend jaar krijgen we op de manege glasvezelkabel. Dit is iets goedkoper dan het huidige 
abonnement. Zodra glasvezel geïnstalleerd is krijgen we ook weer een vaste telefoonaansluiting. 

 

7. Verslag kascontrolecommissie 

Karlijn Hermans heeft samen met Yvonne Berkers de kascontrole uitgevoerd. Karlijn doet verslag en 
deelt dat er geen bevindingen zijn. Er wordt decharge verleent over 2023. 

 
8. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie 

 
Karlijn meldt zich aan voor een 2e jaar. Karlijn benoemt dat Yvonne heeft aangegeven ook beschikbaar 
te zijn voor een 2e jaar. 

 
9. Bestuursverkiezing 

Sibilla stopt met haar werkzaamheden in het bestuur. Wel blijft Sibilla ziekenbezoek en jubilea doen. 
Carla spreekt haar dank uit voor alle inspanningen die Sibilla over de jaren verricht heeft. 
Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld voor de positie die Jean bekleed. Jean is bij deze 
herkozen. 
 
10. Toekomst RSVG 

 
Carla spreekt namens Maja, Jean, Ger en haar zelf dat zij  voornemens zijn om per 1 januari 2025 te 
stoppen met het bestuur en de organisatie van de RSVG. Het bestuur gaat zich de komende periode 
beraden op de toekomst. Er zal later dit jaar  een speciale ledenvergadering ingepland worden waar 
kenbaar gemaakt wordt wat de plannen worden. Het ongeluk met Maja heeft bij Carla het inzicht 
gegeven dat ze de verantwoordelijkheid niet meer wil dragen. Carla deelt ook dat ze de energie niet 
meer kan opbrengen om alle taken uit te voeren welke nodig zijn om de manege draaiende te kunnen 
houden.  
 

Cor vindt het een moeilijke boodschap om te horen. Vanuit meerdere leden wordt benoemd dat het 
verdrietig nieuws is, maar er is ook onder veel leden begrip. Cor maakt zich zorgen over de datum van 
1 januari 2025. Die is in zijn ogen heel snel. Hij heeft zijn twijfels of dat een realistische datum is om 
een alternatief te kunnen vinden. Linda vult aan dat het bestuur in ieder geval een poging wil doen. 
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Nu al de handdoek in de ring gooien zonder een poging te doen, voelt niet goed. Carla rond het punt 
af. De datum van 1 januari 2025 is gesteld, maar ze spreekt haar hoop uit dat er toch een oplossing 
wordt gevonden.  
 

11. Rondvraag 
 

De moeder van Tom de Bruin vraagt: Is het mogelijk om eerder mede te delen als er geen lessen zijn. 
Carla licht toe dat we door Watersley niet altijd op de hoogte gehouden worden. De dagen die we van 
Watersley door hebben gekregen, gaan we delen. 
 
Tweede vraag: wordt de contributie in 2025 verhoogd? Gezien de goede resultaten van afgelopen jaar 
wordt de contributie niet verhoogd. 

 

12. Sluiting 

 
Carla sluit om 17:00 uur de vergadering, zij spreekt haar dankwoord uit richting alle leden en 
vrijwilligers die deze vereniging mogelijk maken. 
 
 
Maarten van der Ruijt, secretaris 
Bestuur RSVG Zuid-Limburg 
 

 


